
 

 

 

 

 

Oudenaarde, 19 oktober 2017 

 

 

 
Overeenkomstig artikel 22 van het gemeentedecreet breng ik ter kennis van de raadsleden dat 
volgende voorstellen/vragen aan de agenda van de gemeenteraadszitting van maandag, 23 
oktober 2017 worden toegevoegd dit overeenkomstig artikel 3 § 1 van het huishoudelijk 
reglement van de gemeenteraad houdende: 

“Gemeenteraadsleden kunnen uiterlijk vijf dagen vóór de vergadering voorstellen of vragen aan 
de agenda toevoegen.  

Wanneer een raadslid een voorstel aan de agenda toevoegt dient dit te omvatten: voorstel van 
beslissing en een toelichtende nota.  

Wanneer een raadslid louter een vraag agendeert hoeft dit niet vergezeld te zijn van een voorstel 
van beslissing en toelichtende nota.  

Voorstellen en vragen worden geagendeerd volgens grootte van de fractie. 

Op vragen volgt enkel een antwoord van de betrokken schepen of burgemeester. Enkel de 
vraagsteller heeft mogelijkheid tot wederantwoord”. 

 
 

 De Voorzitter,  
 

 

 
 Marnic De Meulemeester. 
 
 
 
 

DOSSIER BIJ HOOGDRINGENDHEID AAN DE AGENDA VAN DE GEMEENTERAAD TOEGEVOEGD 

OVEREENKOMSTIG ARTIKEL 29 VAN HET GEMEENTEDECREET 

Onderstaand dossier kwam pas vandaag bij het stadsbestuur aan en is een aanvulling van 

agendapunt 2 (Buitengewone algemene vergadering FIGGA op 18 december 2017). 

FIGGA. Kapitaalverhoging, incorporatie reserves, aanwending en storting rekening courant en 

overtollige reserves. 

De Gemeenteraad,  

Gelet op het feit dat de stad aangesloten is bij het intergemeentelijk samenwerkingsverband FIGGA; 

Gelet op het feit dat de stad wordt opgeroepen in te tekenen op een kapitaalverhogingen van FIGGA per 

aangetekend schrijven van 16/10/2017; 

Gelet op het voorstel van incorporatie van reserves; 

Gelet op het voorstel van liquidatie van de rekening courant; 

Overwegende dat de Raad van Bestuur van FIGGA op 11 oktober 2017 heeft besloten over te gaan tot een 

kapitaalverhoging ter dekking van de reeds in opdracht van de gemeenten verworven financieel vaste 

activa; 

Overwegende dat de kapitaalverhoging wordt georganiseerd om de namens de gemeenten aangehouden 

financieel vaste activa ook in de gemeentelijke boekhouding te kunnen opvolgen;  



Overwegende dat naar aanleiding van de kapitaalverhoging de overtollige reserves uitgekeerd zullen 

worden bij wijze van tussentijds dividend; 

Gelet op het nieuwe gemeentedecreet; 

Besluit:   

Artikel 1. Zijn goedkeuring te hechten aan het voorstel van  kapitaalverhoging, incorporatie van reserves, 

aanwending en storting van de rekening courant en de storting van de overtollige reserves bij wijze van 

tussentijds dividend;   

Artikel 2. In te tekenen op 15.404 aandelen FA voor een nominaal bedrag van 385.100 euro ; voorgaande 

te volstorten door incorporatie van reserves voor een bedrag van 385.100 euro Figga te verzoeken de 

rekening courant te lichten en indien noodzakelijk bijkomend aan te wenden ter volstorting;   FIGGA te 

verzoeken het aan de stad cash uitkeerbaar bedrag n.a.v. incorporatie reserves en liquidatie rekening courant 

voor een bedrag van 560.416,31 euro te storten aan de stad voor 31/12;  Haar goedkeuring te hechten aan 

de cash uitkering van reserves door FIGGA voor 31/12 voor een totaal bedrag van 5.087.931,67 euro, het 

aandeel van de stad hierin bedraagt 367.301,37 euro. 

Artikel 3. Het College van Burgemeester en Schepenen te belasten met de uitvoering van de hierbij 

genomen beslissing en er onder meer kennis van te geven aan : Figga, p/a  INTERMIXT Ravensteingalerij 

4 b 2 , 1000 Brussel ; de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden. 

 

VRAGEN EN VOORSTELLEN 

 

1.  Raadslid Dirk De Bock 

1.1  Voorstel 1: Oorlogsgraven. 

Voorstel: 

Nu de herdenkingen van beide Wereldoorlogen stilaan op een lager pitje zullen draaien, zou het een mooie 

geste zijn moesten we een blijvende herinnering in het leven roepen door tussen alle graven van de 

gesneuvelde soldaten van beide oorlogen de zo bezongen Poppy’s te zaaien. Het zou een kleurrijk en 

opvallend teken van waardering zijn met een hoge symbolische waarde. 

 

2.  Raadslid Sybille De Vos 

2.1  Vraag 1: Circulatiewijziging Eine. 

Sedert eind juni 2017 werd samen met de aanleg van de ventweg op de N60 ook de circulatie in een aantal 

van de zijstraten van de N60 aangepast op het grondgebied van Eine. Deze straten betroffen het Kraneveld, 

de Serpentstraat en de Molenstraat. 

Deze maatregel lokte heel wat reacties uit, zowel positieve als negatieve. Belangrijkste oorzaak van de 

wrevel was dat heel wat mensen niet meer wisten hoe ze van punt A naar punt B moesten rijden via deze 

straten. 

Met het invoeren van het éénrichtingsverkeer in een deel van de Fietelstraat, meer bepaald het stuk tussen 

de Molenstraat en het Kraneveld, is een nieuw probleem ontstaan. Veel bestuurders gebruiken nu blijkbaar 

de Weversstraat als sluipweg om zo vanuit de richting van de Graaf Van Landaststraat terug in de 

Fietelstraat  te komen, voornamelijk om aan de achterzijde van de KBO-school te geraken.  

Maar laat nu net de Weversstraat een speelstraat zijn ! 

Ook de circulatiewijziging op het Eineplein zorgt volgens heel wat mensen van Eine nu voor een nog 

grotere impact op het verkeer in de Nestor de Tièrestraat, waar het op de spitsuren nu al aanschuiven 

geblazen is.  

De bewoners van de Sint-Elooistraat zelf die richting Nederename moeten rijden via “Den Hoek” in Eine, 

dienen nu eerst de Kapittelstraat te gebruiken om dan zo op de Nestor de Tièrestraat te bereiken. Een 

kruispunt waar je niet zo gemakkelijk op geraakt en waar dubbele voorzichtigheid geboden is. 

Vraag: 

1. Werd er reeds een evaluatie gemaakt van deze beide circulatiewijzigingen? 

2. Zo ja werd er rekening gehouden met het feit dat de verkeersimpact van deze wijzigingen op 

ruimere schaal dienen bekeken te worden, doordat je sowieso met een verschuiving van de 

verkeersoverlast zit? 

3. Zo nee komt de evaluatie er nog en kan er rekening gehouden worden met die verschuiving van de 

overlast? 



3.  Raadslid Kristof Meerschaut 

3.1  Voorstel 1: Charter Schoolomgeving 2.0. 

Sedert het ontstaan in 2005 streeft het Octopusplan naar duurzaam woon-schoolverkeer en kindvriendelijke 

schoolomgevingen en –routes.  Eind juni 2017 werden de Vlaamse gemeenten opgeroepen om het charter 

‘Octopus-schoolomgeving 2.0’ te ondertekenen.  De doelstelling is om tegen 2030, over een periode van 

twaalf jaar, werk te maken van schoolomgevingen met aandacht voor veiligheid en duurzame 

verplaatsingen maar ook vergroening, beweging, ontmoetingskansen, participatie en cocreatie.  Meer 

dan honderd gemeenten gaven inmiddels hun engagement.  Als echte scholenstad kan Oudenaarde niet 

achterblijven. 

Voorstel: 

De gemeenteraad vraagt aan het College van Burgemeester en Schepenen om het charter ‘Schoolomgeving 

2.0’ te ondertekenen: 

1. De gemeente ziet de Octopus als een uniek symbool voor de verkeersveiligheid van kinderen en de 

kindvriendelijke inrichting van schoolomgevingen en schoolroutes. 

2. In alle activiteiten, maatregelen en acties in verband met woon-schoolverkeer stelt onze gemeente het 

fysiek en psychisch welzijn van kinderen centraal. Duurzaam verplaatsen heeft voordelen op vlak van 

motorische ontwikkeling, zelfontplooiing, fysieke gezondheid en bevordert de sociale interactie. 

3. De gemeente streeft ernaar om stapsgewijs en met als finale streefdatum 1 september 2030 de 

schoolomgevingen te transformeren naar de schoolomgeving 2.0. 

4. De gemeente heeft bij de transitie naar de schoolomgeving 2.0 aandacht voor: 

 Duurzame verplaatsingen (doelstellingen rond verkeersveiligheid en duurzame mobiliteit) 

 Vergroening (doelstellingen rond klimaat, ecologie en gezondheid) 

 Beweging en ontmoeting (doelstellingen rond recreatie, sociale cohesie en gezondheid) 

 Participatie en co-creatie (doelstellingen rond betrokkenheid en participatie) 

5. Naast het aanpassen van de weginfrastructuur heeft de gemeente ook aandacht voor educatie, 

handhaving en sensibiliseringinitiatieven die de schoolomgeving 2.0 ten goede komen. 

6. Een structurele en constructieve samenwerking tussen scholen, gemeenten en andere actoren staat 

centraal. De gemeente neemt de coördinerende rol op bij het opstarten van een Octopus werkgroep 

waarbij er aan de doelstellingen en engagementen van het charter wordt gewerkt. 

7. De gemeente engageert zich om de Octopusscholen te ondersteunen bij de organisatie van campagnes 

en verkeersacties. De gemeente speelt een actieve rol en communiceert ook rond de acties, campagnes 

en genomen maatregelen. 

8. De Octopusgemeente geeft financiële ondersteuning aan Octopusscholen op het grondgebied door 

minstens de jaarlijkse lidmaatschapsbijdrage van de scholen over te nemen indien zij dat wensen. 

 

3.2  Vraag 2: Verkeersveilige schoolomgeving KBO Bevere. 

De verkeersveiligheid ter hoogte van KBO Bevere (Kortrijkstraat) laat te wensen over.  De directie en het 

oudercomité wijzen op diverse problemen (gevaarlijke oversteken, smalle voetpaden, te snel rijden, 

doorgaand zwaar verkeer…) en vragen om een oplossing. 

Vragen: 

1. Is het stadsbestuur op de hoogte van de problematiek? 

2. Welke stappen heeft het stadsbestuur reeds gezet om tot een oplossing te komen? 

3. Zijn er ook gesprekken met de Broebelschool?    

4. Is het stadsbestuur bereid om in samenspraak met de school (directie en oudercomité) een oplossing uit 

te werken? 

 

3.3  Vraag 3: Glascontainers Doornikse Heerweg. 

Buren van de glascontainers in de Doornikse Heerweg (tussen de Wortegemstraat en de Deinzestraat) 

klagen over herhaaldelijke geluidsoverlast, verkeershinder en sluikstorten.  Ze vragen om een oplossing. 

De problematiek stelt zich evenwel niet alleen aan deze containers, ook elders in Oudenaarde zorgen 

glascontainers voor frustratie bij omwonenden. 

Vragen: 

1. De glascontainers mogen slechts tussen 8u een 20u gebruikt worden (info IVLA).  Hoe wordt dit 

gecontroleerd?  Werd er ooit al één inbreuk geverbaliseerd? 



2. In sommige gemeenten wordt glas opgehaald aan huis. Werden de voor- en nadelen van dit systeem al 

eens onderzocht?  Is zoiets haalbaar in Oudenaarde/IVLA-zone? 

3. IVLA heeft een proefproject lopen voor de installatie van ondergrondse glascontainers.  In Opperije 

werden ondergrondse containers geplaatst.  Werd dit reeds geëvalueerd?  Wat is het vervolg op dit 

proefproject? 

4. Op basis waarvan werd de huidige locatie van glascontainers bepaald?  Kunnen de meest hinderlijke 

glascontainers verplaatst worden?  Kunnen de glascontainers in de Doornikse Heerweg (tussen de 

Deinzestraat en de Wortegemstraat) verplaatst worden? 

 

4.  Raadslid Steven Bettens 

4.1  Vraag 1: Toegankelijkheid zaal Ruhuna voor personen met een beperking. 

Het ontmoetingscentrum Ruhuna in de oude pastorie in Welden is één van de vele ontmoetingscentra ten 

dienste van het Oudenaardse verenigingsleven. De zaal werd onlangs gerenoveerd met steun van de stad. 

Vrijwilligers deden ook voorbereidende werken om aan de zijkant van de zaal een toegang met hellend 

vlak te voorzien voor personen met een beperking. Deze dient nog te worden afgewerkt en voorzien van 

bovenlaag zodat de zaal toegankelijk zal zijn voor personen in een rolstoel. Tijdens de gemeenteraadszitting 

van 26 juni 2017 antwoordde de schepen van openbare werken op onze vraag dat de stad het hellend vlak 

kort voor of kort na het bouwverlof zou aanleggen. Enkele dagen later bezocht de technische dienst de 

plaats en de afwerking zou voor het verlof gebeuren. 

Vraag: tot op heden is het nog wachten op de aanleg van het hellend vlak. Waarom? Wanneer is de 

uitvoering voorzien? 

 

4.2  Vraag 2: Uitbreiding retailpark N60. 

Tot en met 13 oktober liep het openbaar onderzoek naar de aanvraag voor een stedenbouwkundige 

vergunning voor de bouw van een winkelcentrum, palend aan het huidige retailpark N60. 

Tijdens de gemeenteraadszitting van 25 september 2017 stelde Groen voor deze aanvraag negatief te 

adviseren. Deze aanvraag staat immers haaks op de visie van het stadsbestuur en de voltallige 

gemeenteraad. De gemeenteraad keurde in zitting van 27 maart 2017 unaniem het beleidskader voor 

detailhandel goed. Basisdoelstellingen zijn onder meer het creëren van duurzame vestigingsmogelijkheden 

voor kleinhandel en het vermijden van ongewenste kleinhandelslinten en het versterken van 

kernwinkelgebieden. Het schepencollege wilde het voorstel niet behandelen omdat het openbaar onderzoek 

liep. 

Vraag:  

- Wat is het advies van het college van burgemeester en schepenen bij deze aanvraag voor 

stedenbouwkundige vergunning?  

- Hoe verloopt de verdere procedure? Welke eventuele stappen zal het college van burgemeester en 

schepenen nemen? 

 

4.3  Voorstel 3: Veilige schoolomgevingen. 

Verkeersveilige schoolomgevingen: dat wil toch iedereen? In samenwerking met een aantal scholen nam 

de stad al initiatieven: recent de invoering van schoolstraten in Leupegem en Nederename, vorige maand 

nog keurden we maatregelen op de Smallendam goed. 

Het doel zou moeten zijn dat alle schoolomgevingen verkeersveilig zijn. Voorlopig zijn we nog niet zover: 

ouders klagen het (wild)parkeergedrag aan de muziekschool aan, scholen dienen petities in bij de stad, zijn 

lid van een klankbordgroep of dienen zelf een volledig dossier in bij AWV. Er is nog werk aan de winkel. 

Voorstel: 

Mobiliteit en Openbare Werken organiseren nog dit jaar - en bij voorkeur volgende maand al - een 

gezamenlijke thematische commissie waarbij de schoolomgevingen onder de loep genomen worden. Een 

vertegenwoordiger van elke school wordt op deze commissie uitgenodigd. Het doel is uitzoeken en bepalen 

op welke manier en binnen welke termijn de omgeving van elke school in onze stad verkeersveilig kan 

ingericht worden. 

  



 

5.  Raadslid Maarten Blondeel 

5.1  Vraag 1: Bevorderingsprocedure. 

Toelichting: 

Het college van burgemeester en schepenen heeft een aantal functies open verklaard, te vervullen door een 

bevorderingsprocedure : 

- Ploegverantwoordelijke groendienst, contractueel, voltijds, niveau D4-D5; 

- Ploegverantwoordelijke netheid en hygiëne, contractueel, voltijds, niveau D4-D5; 

- Hoofdzaalwachter, contractueel, voltijds, niveau D4-D5; 

- Magazijnier-medewerker veiligheid, contractueel, voltijds, niveau D4-D5. 

Vragen:  

- Hoeveel personeelsleden voldeden aan de respectievelijke bevorderingsvoorwaarden?  

- Hoeveel personeelsleden stelden zich uiteindelijk effectief kandidaat voor de respectievelijke functies? 

- Hoe situeert deze bevorderingsprocedure zich binnen de personeelsformatie? 

 

6.  Raadslid Dagmar Beernaert 

6.1  Voorstel 1: Sluitingsuur kerstmarkt. 

Van vrijdag 15 tot en met zondag 24 december gaat de Oudenaardse kerstmarkt door op de hernieuwde 

markt, de kleine markt en het Droesbekeplein. Net als vorig jaar zijn de verenigingen verplicht om hun 

chalet te sluiten om 23u. De verenigingen krijgen dan nog maximum een halfuurtje om alles op te ruimen. 

Voor veel verenigingen is het weekend dat ze op de kerstmarkt staan een mooie bron van inkomsten. Ook 

vorig jaar werd duidelijk dat het sluitingsuur op vrijdag- en zaterdag voor heel wat verenigingen te vroeg 

kwam. Bij een uitbreiding van het sluitingsuur op vrijdag- en zaterdagavond kunnen verenigingen op die 

dagen zelf kiezen of ze al dan niet wensen open te blijven tot het vooropgestelde uur. 

Daarom volgend voorstel: 

Het verplichte sluitingsuur van de kerstmarkt wordt op vrijdag- en zaterdagavond uitgebreid tot 01u00. 

 

6.2  Vraag 2: Onderhandelingen NMBS. 

Op 28 november werd de stationsparking in Oudenaarde betalend. Resultaat: de bezetting daalt met 44%. 

Naar aanleiding van eerdere vragen hierover op de gemeenteraad beloofde het stadsbestuur om rond tafel 

te zitten met NMBS over een mogelijke aanpassing van de tarieven en over maatregelen om het 

onveiligheidsgevoel in de stationsbuurt weg te nemen. Op de vorige gemeenteraad kregen we te horen dat 

dat overleg op zeer korte termijn zou plaatsvinden. 

Daarom volgende vragen: 

1. Vond er reeds overleg plaats tussen Stad Oudenaarde en NMBS omtrent een mogelijke verlaging van 

de tarieven en de veiligheid aan het station? 

a. Zo ja, wat was de uitkomst van het overleg? 

b. Zo neen, wanneer zal het overleg plaatsvinden? 

 

6.3  Vraag en voorstel 3: Trimkaart Sportoase. 

Op de gemeenteraad van 25 september 2017 keurde de gemeenteraad een addendum 3 aan de concessie 

van Sportoase goed. Hierin werd o.a. een tarief voor zwemmers die louter baantjes gaan trekken 

goedgekeurd. Het ging hier om een trimkaart van 20 euro (10 beurten) voor inwoners van Oudenaarde en 

25 euro (10 beurten) voor niet-inwoners van Oudenaarde. Op de website van Sportoase werd evenwel kort 

na de goedkeuring op de gemeenteraad een voorwaarde toegevoegd. De trimkaart zou slechts een maand 

geldig blijven.  

Tijdens de gemeenteraad werden ook vragen gesteld over de duur van het addendum 3. Dat zou jaarlijks 

moeten worden heronderhandeld en zou niet stilzwijgend worden verlengd. Het stadsbestuur verbond zich 

ertoe deze passage te herzien en het addendum 3 zodoende wel stilzwijgend te laten verlengen. Enkel onder 

deze voorwaarde zou het addendum worden goedgekeurd. 

Daarom volgende vragen: 



1. Werd de passage over de duur van het addendum 3 bijgestuurd zodat addendum 3 wel stilzwijgend 

verlengd wordt? 

2. Was het stadsbestuur op de hoogte van de extra voorwaarde (geldigheid voor 1 maand) bij aankoop 

van een trimkaart? 

3. Waarom werd op de gemeenteraad van 25 september geen melding gemaakt van de geldigheid van 1 

maand? 

Daarbij volgend voorstel: 

Aan het addendum wordt volgende passage toegevoegd: de trimkaart voor personen die louter baantjes 

willen zwemmen zal zes maanden geldig zijn. 

Indien Addendum 3 juridisch niet meer kan aangepast worden, wordt een addendum 4 opgemaakt met 

hetzelfde voorwerp. 

 

6.4  Voorstel 4: Aankoop weegbruggen containerpark. 

Vandaag heeft elk Oudenaards gezin recht op enkele gratis beurten voor niet-betalende fracties (grofvuil, 

harde plastics en houtafval). Voor de betalende fracties wordt vanaf de eerste beurt 5 euro aangerekend. 

Het aantal beurten wordt verrekend op zeer arbitraire wijze. Zo betaalt een personenwagen met lege koffer 

en aanhangwagen bijvoorbeeld 10 euro voor een bezoek aan het containerpark, terwijl een personenwagen 

slechts 5 euro betaalt. Een bestelwagen met aanhangwagen betaalt dan weer 20 euro, ongeacht of de koffer 

van de bestelwagen gevuld is met afval. 

Onder het motto ‘de vervuiler betaalt’ stelt sp.a voor om over te gaan tot de aankoop van weegbruggen, 

zodat iedereen die een bezoek brengt aan het containerpark slechts dient te betalen voor de hoeveelheid 

afval dat hij of zij binnenbrengt. 

Daarbij volgend voorstel: 

Stad Oudenaarde bekijkt de aankoop van weegbruggen voor het containerpark in Oudenaarde zodat we de 

afvalverwerking in de gemeente kunnen stoelen op het principe ‘de vervuiler betaalt’. 

 

6.5  Vraag 5: Uitblijven antwoord op voorstel en verzoekschrift. 

Vorige gemeenteraadszitting kon de gemeenteraad kennis nemen van een voorstel aan de gemeenteraad 

door Marijke Dossche omtrent het aanleggen van een veilige fietsroute tussen Prinsenhof en Serpentstraat 

en een verzoekschrift aan de gemeenteraad door Yves Coppens omtrent de aanpak en communicatie rond 

de problematiek van de Heurnestraat. In beide gevallen was de wettelijke termijn om de burgers in kwestie 

een antwoord te bezorgen verstreken. Tot op het moment van het opstellen van deze vraag mochten beide 

indieners nog geen antwoord ontvangen van het stadsbestuur. 

Daarbij volgende vragen: 

1. Werd ondertussen een antwoord bezorgd aan de indieners? 

a. Zo ja, is het mogelijk deze antwoorden over te maken aan de gemeenteraad? 

b. Zo neen, waarom werd er nog niet geantwoord? 

2. Waarom hield het stadsbestuur zich niet aan de termijn om beide indieners een antwoord te bezorgen? 

 


